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Orientering om prosjektet Bygg i Tre

Overføring på webTV frå kl 19:00
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Fyresdal kommune Arkiv:

Saksmappe: 2017/892-1

Saksbeh.: John Kjell Lien

Dato: 22.06.2017 

Saksframlegg

Korrigering kostnader og finansiering, utvikling av bustadtomter Moghusfeltet.

Utval Utvalssak Møtedato
Formannskap 20/17 26.06.2017

Kommunestyret 31/17 14.09.2017
Endeleg vedtaksrett i saka har:   Kommunestyret

Dokument i saka:

Bakgrunn for saka:                     
I kommunestyresak 93/16 av 15.12.2016, blei det vedteke å utvikle og bygge ut bustadtomtfeltet 
Moghusfeltet i Sørbygda.
Kalkyla som blei utarbeida, blei gjort på innhenta opplysningar og erfaringstal, med bistand frå 
Sweco Seljord. Dette var ei kalkyle for 5 bustadtomter.
I handsaminga i kommunestyret, blei det vedteke å auke utbygginga til 12 tomter. Dette for å få 
med seg dei mest attraktive tomtene i feltet. På dette tidspunktet var det ikkje utarbeid 
detaljteikningar på rørtrasear.
I vedtaket i KS 93/16 står det at arbeidet med utbygginga skal startast våren 2017.
På grunn av tilpassing til marknad/ næringsliv er ferdigstillingsdato for utbygginga sett til 
31.05.2018. Alle kostnadar er utan mva.
I utarbeidinga av tilbodsgrunnlag, teikna Sweco Seljord detaljteikningar på rørtrasear. Dette 
med tanke på rett fall i røra og få ein best mogleg trase.
I arbeidet til Sweco med tilbodsteikningar, så førte ein rasjonell trase til at ein løyste ut for 19 
tomter. Ved innkomne tilbod på anleggsarbeidet, blei totalkostnaden då høgare enn kalkyla.

Vurdering:
Spørsmålet/saka er vurdert ut frå følgjande mål i økonomiplanen for 2017 - 2020/måla i 
budsjettet for 2017: - Gjennom handlekraft, fleksibilitet oog utradisjonelle løysingar, skal 
Fyresdal vere ein framifrå stad å bu og virke.   

Det er gjennomført ein tilbodsrunde, med innkomne tilbod. Med bakgrunn i at størstedelen av 
arbeidet er med forsyning av vatn og straum, valte ein å bruke Forsyningsforskrifta som 
gjeldane retningsliner i tilbodsprosessen. Då kan ein gjere innkjøp inntil 44 MNOK før ein må 
kunngjere arbeidet i den offentlege tilbodsbasen Doffin.
Det blei valt ut 3 stk entreprenørar som ein meinte var kvalifisera til å gje tilbod og utføre 
arbeidet. 2 stk lokale og 1 ekstern. 

 
Totalkalkyle av 15.12.2016 er kr. 2.780.000,- inkl ei tomt til kr. 50.000,-
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Utbyggingskalkyle blir då kr. 2.730.000,-. 
Kr. 2.730.000,-/12 fører til ein tomtekostnad på kr. 227.500,-

I kalkyla er anleggsarbeidet sett til kr. 1.316.501,-
Det lågaste innkomne tilbodet er på kr. 2.096.520,-. Ein differanse på kr. 780.019,- for 7 tomter 
meir enn opprinneleg kalkyle.
Då blir utbyggingskalkyla  kr. 2.730.000,- + kr 780.019,- = kr. 3.510.019,-
Kr. 3.510.019,-/ 19 fører til ein tomtekostnad på kr. 184.738,-

Då dette er kr. 780.019,- over kalkyle, har ein sett på alternativ for å få ned totalkostnaden.
Ved å ikkje utføre arbeidet og klargjere for færre tomter, vil dette redusere kostnaden noko.
Ved å ikkje utføre trase 4 og 5 med VA/OV grøfter vil dette redusere kostnaden med kr. 
240.000,-. Då utelet ein dei minst attraktive 2 tomtene heilt nedst i feltet, samt 3 tomter langs 
eksisterande Lauvraksvegen.

I kalkyla frå 15.12.2016 og innhenta tilbod, er det teke med kostnadar for å oppgradere 
Lauvraksvegen. Om ein vel å ikkje tilrettelegge for desse tomtene, treng ein heller ikkje 
oppgradere denne vegen. Det er også eit punkt i reguleringsplanen som sei at om det blir bygd 
6 bustadar så skal Lauvraksvegen stengast.
Ved å ikkje oppgradere Lauvraksvegen på strekkninga Gamleveg og opp til påkopling ny veg, 
ca 140 m, vil ein redusere kostnaden med kr. 32.000,-. Ein tilfredstiller på denne måten også 
punktet i reguleringsplanen om stenging, ved å tilrettelegge for at trafikken skal vere på den nye 
vegen i bustadfeltet.

Etter forhandlingar med entreprenørar, er det kome innsparingstiltak på noko endra utføring av 
vassledning Ø180, på den totale lengda med denne type leidning. Tiltaket vil ha ein 
kostnadsreduksjon på kr. 56.000,-. Innsparingstiltaket er akseptabelt for utføringa.

Om ein vel desse tiltaka, vil ein redusere kostnaden med:
Ikkje utføre trase 4 og 5   kr. 240.000,-
Ikkje oppgradere del av Lauvraksvegen kr.   32.000,- 
Endring utføring VL PE Ø180 kr.   56.000,-
Samla kostnadsreduksjon kr. 328.000,-

Då blir utbyggingskalkyla  kr. 3.510.019,- - kr. 328.000,- = kr. 3.182.019,-
Kr. 3.182.019,-/ 14  fører til ein tomtekostnad på kr. 227.287,-

Sjølv med denne kostnadsreduksjonen, vil utbyggingskostnaden vere kr. 452.019,- meir enn 
kalkyle vedteken i KS 93/16. Den totale kostnaden vil då vere, etter det som er kjent:

Utbyggingskostnad kr. 3.182.019,- + tomtekjøp kr. 50.000,- = prosjektkostnad kr. 3.232.019,-

Å redusere antalet tomter til 12 som i vedtak KS 93/16,  ser ein liten hensikt med. Då gjer ein 
mykje arbeid som er naudsynt for dei attraktive tomtene, og har ikkje noko særleg nytte av det i 
framtida. Dette vil medføre mykje ekstra/ dobbelt arbeid med tilhøyrande ekstra kostnader for å 
løyse ut fleire tomter seinare.
 
Med tanke på utbyggingsfarten i Fyresdal, så vil ein nok ha tomter for sal i lang tid, om ein vel 
alternativet med 14 tomter.

Konklusjon:
Ein ser at til fleir tomter ein klargjer i utbygginga nå, til mindre er kostnaden pr tomt.
Men om ein ser på utbyggingsfart i Fyresdal og kva for ekstra kostnader som kjem til, "kost-
nytteverdi", vil alternativet med 14 tomter vere det beste. Dette har ein tomtepris som er rett 
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under kalkylepris pr tomt og lågast kostnad på lengre tid, sjølv om totalkostnaden er høgare. 
Total prosjektkostnad inkl tomtekjøp blir då kr. 3.232.019,-

Innstilling frå rådmannen:   
For å gjennomføre utbygginga i bustadfeltet Moghusfeltet, med klargjering for 14 tomter, blir det 
vedteke tilleggsfinansiering med kr. 452.000,- som lånefinansierast. Prosjektkostnad blir då kr. 
3.232.019,-. Rådmannen får fullmakt til gjennomføre prosjektet innanfor dei økonomiske 
rammene. Elles føresetnadar som i vedtak i KS 93/16.

Handsaming i Formannskap - 26.06.2017 
Samrøystes i samsvar med innstillinga frå rådmannen.

Vedtak i Formannskap - 26.06.2017
For å gjennomføre utbygginga i bustadfeltet Moghusfeltet, med klargjering for 14 tomter, blir det 
vedteke tilleggsfinansiering med kr. 452.000,- som lånefinansierast. Prosjektkostnad blir då kr. 
3.232.019,-. Rådmannen får fullmakt til gjennomføre prosjektet innanfor dei økonomiske 
rammene. Elles føresetnadar som i vedtak i KS 93/16.

Ketil O. Kiland
rådmann John Kjell Lien

prosjektleiar/byggeleiar
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Fyresdal kommune Arkiv: 010672

Saksmappe: 2017/1151-2

Saksbeh.: Arild Metveit

Dato: 07.09.2017 

Saksframlegg

Oppseiing av 50% stilling som fagarbeidar i heimel 3201 i sektor for plan og 
teknikk

Utval Utvalssak Møtedato
Administrasjonsutvalet 8/17 11.09.2017

Kommunestyret 32/17 14.09.2017
Endeleg vedtaksrett i saka har:  Kommunestyret

Dokument i saka:
Oppseiing frå Dag Kjetil Lund

Bakgrunn for saka:                     
Dag Kjetil Lund er tilsett i 100 % stilling i sektor for plan og teknikk.

Avdeling pleie og omsorg lyste tidlegare ut stilling som vaktmester / vedlikehaldsmedarbeidar 
for tekniske hjelpemiddel.
Dag Kjetil har tidlegare hatt denne funksjonen i feriar og anna fråvær.
Han søkte stillinga og var den best kvalifiserte søkjaren.

Sidan det er uvanleg at nokon seier opp delar av ei stilling, vel kommunalsjefen og behandle 
saka i administrasjonsutvalet.
Sidan eg stiller betingelsar for å instille positivt på søknaden, ber eg om at stillingsutvidinga 
også blir behandla i kommunestyret.

Vurdering:
Saka er vurdert ut frå følgjande mål i økonomiplanen for 2017 – 2020 i sektor for plan og 
teknikk:
Vi skal ha eit kvalitetssikra tenestetilbod.
Sektor for plan og teknikk har dei seinare år redusert si bemanning på avdeling for drift og 
vedlikehald, samstundes har arbeidsmengda auka både i form av nye tiltak, meir avanserte 
bygg og auka offentlege krav.

Vi har i fleire år bestreba og ha 100 % stillingar då dette:
 skapar best heilhet/oversikt
 lettare og administrere
 sikrar betre kompetanse
 skaper best ressursutnytting
 sikrar betre framdrift
 sikrar betre etterleving av offentlege krav.
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Spesielt innan vatn og avløp er det av sikkerhetsmessige forhold i mange samanhengar krav til 
minimumsbemanning på 2 og i nokre høve 3 personar.  3 personar kan også vere nødvendig i 
forhold til framdrift.

Som situasjonen er pr. i dag har vi 2 menn på desse jobbane 70-80 arbeidsdagar i året.
I tillegg kan nemnast at vi har krav frå mattilsynet om meir systematisk drift/vedlikehald og 
dokumentasjon på  høgdebasseng og leidningsnett.

Den eldste driftsoperatøren vil sannsynlegvis gå av med pensjon i løpet av hausten 2018.
Også av denne grunn er det viktig med overlapping for å få ei tilfredsstillande opplæring.
Den nye personen må delvis arbeide på byggdrift/vedlikehald, samt vass- og kloakkanlegg.

Med den bemanning vi har i dag viser erfaringa at vi ikkje greier og fylgje opp lovpålagte 
oppgåver på ein tilfredsstillande måte.
Slik vi er organisert har kvar enkelt sine hovudansvarsområde, men må "trø" til andre plassar 
ved behov.
Utviklinga går imedan meir og meir mot eit spesialistsamfunn der ein treng stor grad av 
spesialkompetanse.

Konklusjon:
Primært har vi ikkje noko ynskje om å imøtekome søknaden og risikere og erstatte ei 100 % 
stilling med to 50 % stillingar.
Vi vel likevel og sjå heilheten for å få eit best mogeleg resultat for kommunen.
Vi er også trygge på at Dag Kjetil vil vere i stand til å balansere desse 2 jobbane til beste for 
partane. 
Ut frå dette vel vi å instille på og akseptere oppseiinga i 50 % stilling mot at vi får lyse ut ei 100 
% stilling.
Arbeidsområde vil då bli både byggdrift/vedlikehald og innan drift av vass- og avløpsanlegg.
Finansiering av den seiste 50 % vil kunne takast frå vassverksfond og renovasjonsfond.

Innstilling frå rådmannen: 

Oppseiing av 50 % stilling i heimel 3201 som fagarbeidar ved sektor for plan og teknikk 
aksepterast på vilkår av at ein kan lyse ut 100 % stilling innafor driftsavdelinga til sektoren.

Finansiering av desse 50 % blir teke frå vassverksfond og renovasjonsfond.                  
Fordelinga kan ein kome attende til.                                        

Ketil O. Kiland
Rådmann Arild Metveit

kommunalsjef plan og teknikk
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